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Vragen van de leden Van Aalst en Helder (beiden PVV) aan de Minister van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Moerdijk vraagt hulp bij 
problemen met Albanese inklimmers» (ingezonden 31 augustus 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Moerdijk vraagt hulp bij problemen met Albanese 
inklimmers»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat alles op alles moet worden gezet om te voorkomen 
dat Albenezen in Nederland in vrachtwagens en schepen klimmen om zo het 
Verenigd Koninkrijk te bereiken? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de getroffen gemeenten, waaronder Moerdijk, dit 
probleem niet afzonderlijk op kunnen lossen, en dat een landelijke aanpak 
nodig is? 

Vraag 4
Bent u bereid om de Minister van Justitie en Veiligheid uw hulp aan te 
bieden en om samen in gesprek te gaan met de getroffen gemeenten, 
waaronder Moerdijk? 

Vraag 5
Bent u bereid om voorlichting in te zetten om vrachtwagenchauffeurs te 
attenderen op inklimmers? 

Vraag 6
Bent u bereid om in overleg te treden met het Havenbedrijf Rotterdam en 
met het Havenbedrijf Moerdijk om tot een oplossing te komen die versteken 
onmogelijk maakt? Zo ja, bent u bereid om deze oplossing landelijk uit te 
rollen voor alle zeehavens?

1 https://eenvandaag.avrotros.nl/item/moerdijk-vraagt-hulp-bij-problemen-met-albanese-
inklimmers/
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